

## CONSENT TO THE COLLECTING AND PROCESSING OF PERSONAL DATA

*Within the meaning of Regulation 2016/679 of the  
European Parliament and the Council (EU).*

By clicking the option “Sign in with Google”, “Sign in with Facebook” or “Sign in with Telegram”, I, as the Data Subject, hereby consent to the processing of my below given personal data which personal data I hereby voluntarily provide to Community of Change z.s by the method specified below in this consent.

I give my explicit consent to Community of Change z.s, with a registered seat at Školská 689/20, 110 00, Praha 1, Czech Republic, company registration number: 17289475, as the data Controller, to the processing and transfer of my Personal Data in accordance with the Regulation (EU) 2016/679 of the European Parliament and of the Council on the protection of natural persons with regard to the processing of personal data and on the free movement of such data (“GDPR”).

At the same time, I declare that I am at least 18 years old, and if not then I confirm that such consent has been expressed or given by the person who has the parental responsibility for me.

## СОГЛАСИЕ НА СБОР И ОБРАБОТКУ ПЕРСОНАЛЬНЫХ ДАННЫХ

*В соответствии с Регламентом (ЕС) 2016/679  
Европейского парламента и Совета от 27  
апреля 2016 года о защите физических лиц в  
отношении обработки персональных данных и  
свободного перемещения таких данных.*

Нажимая «Войти через Google», «Войти через Facebook» или «Войти через Telegram», я, даю согласие на обработку моих персональных данных, которые я добровольно предоставляю ассоциации «Сообщество перемен» указанным в этом согласии способом.

Я даю свое явное согласие ассоциации «Сообщество перемен», зарегистрированной по адресу Školská 689/20, 110 00, Praha 1, Чешская Республика, регистрационный номер компании: 17289475, в качестве Контролера данных, на обработку и передачу моих Персональных данных в соответствии с Регламентом (ЕС) 2016/679 Европейского парламента и Совета о защите физических лиц в отношении обработки персональных данных и о свободном перемещении таких данных («GDPR»).

В то же время я заявляю, что мне исполнилось 18 лет, а если нет, то я подтверждаю, что такое согласие было дано лицом, которое несет за меня ответственность.

## 1. Personal Data Processing

1.1. My personal data, which I voluntarily provide to the Controller, are the following: Name, Surname, Date of Birth, Email Address, Login Name, photo, Username in social media.

1.2. I give my consent to the processing of the above personal data for the following purposes: a) registration on the online platform of Humanitarian Projects Hub Reshim.org; b) acceptance as volunteer and as project supervisor in a Humanitarian Projects Hub Reshim.org; c) communication with the volunteers and project supervisors in the online platform of Humanitarian Projects Hub Reshim.org; d) acceptance relevant information and updates; e) transfer the data to projects which are published on the Humanitarian Projects Hub Reshim.org, etc. when the processing of personal data is necessary in order to fulfill these purposes.

1.3. The legal base for the processing is Article 6, Paragraph 1, Letter a) of the GDPR.

1.4. The Controller shall process personal data which shall be adequate, relevant and limited to the extent necessary for the purpose of processing.

## 1. Обработка персональных данных

1.1. Мои личные данные, которые я добровольно предоставляю: Имя, Фамилия, Дата рождения, Адрес электронной почты, Логин, фотография, Имя пользователя в социальных сетях.

1.2. Я даю свое согласие на обработку вышеуказанных персональных данных в следующих целях: а) регистрация на онлайн-платформе хаба гуманитарных проектов Reshim.org б) принятие в качестве волонтера или куратора проекта на онлайн-платформе хаба гуманитарных проектов Reshim.org; в) коммуникация с волонтерами и кураторами проекта на онлайн-платформе хаба гуманитарных проектов Reshim.org; г) принятие актуальной информации и обновлений; д) передача данных проектам, которые публикуются на платформе хаба гуманитарных проектов Reshim.org и т.д., когда обработка персональных данных необходима для выполнения этих целей.

1.3. Правовой основой для обработки является Статья 6, пункт 1, а) GDPR.

1.4. Контроллер обрабатывает персональные данные, которые должны быть целесообразными, актуальными и ограниченными в объеме, необходимым для целей обработки.

1.5. The Controller shall be entitled to process the above personal data for a period of 2 years starting from the date of giving my consent. I acknowledge that prior to the expiration of this period the Controller may contact me with the purpose to renew my consent and that without such renewal my Personal Data shall be, after the expiration of the above period, deleted forever.

## 2. Data Subject's Rights

2.1. I acknowledge that as the Data Subject, I have the right to demand from the Controller access to the correction and/or deletion of my Personal Data.

2.2. As the Data Subject, I can contact the Controller in relation to the processing of my personal data at the email address:  
[info@coch.org](mailto:info@coch.org).

2.3. If I, as the Data Subject, am of the opinion that my Personal Data are processed in contradiction with legal regulations, I have the right to request remedial action from the Controller.

All these rights are more specifically described in the Privacy Notice posted on the website at: [reshim.org](http://reshim.org)

**Date of issue: 10.02.2023.**

1.5. Контроллер имеет право обрабатывать вышеуказанные персональные данные в течение 2 лет, начиная с даты предоставления моего согласия. Я признаю, что до истечения этого периода, Контролер может связаться со мной с целью продления моего согласия, и что без такого продления мои Персональные данные будут удалены по истечении вышеуказанного периода навсегда.

## 2. Права субъекта данных

2.1. Я признаю, что я имею право требовать от Контроллера доступ к исправлению и/или удалению моих Персональных данных.

2.2. Я могу связаться с Контролером по поводу обработки моих персональных данных по адресу электронной почты: [info@coch.org](mailto:info@coch.org).

2.3. Если я считаю, что мои Персональные данные обрабатываются в нарушение правовых норм, я имею право потребовать от Контроллера принятия мер по исправлению положения.

Более подробная информация об обработке персональных данных описана в Уведомлении об обработке и защите персональных данных, размещенном на [reshim.org](http://reshim.org).

**Дата: 10.02.2023.**